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___________________________________________________________________ 

OSNOVNA SINDIKALNA ORGANIZACIJA DIREKCIJE SARAJEVO 

Broj:3-01/15-1   
Sarajevo:22.01.2015.god 

ZAPISNIK  
 

Sa  1 sastanaka IO OSO DSA koji je održati dana 22.01.2015 godine sa početkom u 
15:00 sati u prostorijama Sindikata na Dolac Malti. 
 
Prisutni su:Babić Čečo EnaBešlić Jasmin,Đogić Denis, Mehmedagi Sabina,Orman  
Azra,Kurić Kenan,Pamuk Elvedin,Papić Muhamed,Selimović Senad,  Sijerčić Haris, 
Smajlović Dževad, Suljović Muhamed, Šeremet Damir, Đidelija Samir, Ukupno 13 što 
je više od 2/3 od ukupnog broja clanova IO OSO DSA. 
 
Ispred Nadzornog odbora su prisutni Crnčević Armin i Redžić Fuad. 

 
Prijedlog za dnevni red: 
 

1.Usvajanje d. reda 
2.Usvajanje zapisnika 
3.Izvjestaj o aktivnostima za N.Godinu (penzioneri,paketici,festa) 
4.Izvjestaj sa zadnjeg sastanka CO 
5.Razno 
 
AD/1: Predlaže se izmjenjeni dnevni reda: 
 

1. Usvajanje dnenog reda 
2. Usvajanje zapisnika sa 9 sjednice IO OSO DSA 
3. Izvještaj o novogodišnjim praznicima 
4. Odluka o predstavljanju i pregovaranju ispred OSO DSA 
5. Izvještaj o predmetu Jadranka Turkušić 
6. Izvještaj sa zadnjeg sastanka CO SBHT 
7. Razno 

 
 
 
AD/1: Usvaja se izmjenjeni dnevni red, jednoglasno 
 
AD/2: Usvaja se zapisnik sa 9 sjednice IO OSO DSA ,jednoglasno. 
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AD/3:Muhamed Papić izvještava o aktivnostima oko novogodišnjih praznika,podjeli 
paketića,predstavi i okupljanju članova, te napominje ka k je sve prošlo prema 
planiranom. 
 
AD/4:Usvaja se odluka kojom OSO DSA isključivo zastupaju i predstavljaju 
predsjednik i podpredsjednik IO OSO DSA,jednoglasno. 
 
AD/5: Smajić Haris izvještava o sastanku sa Jadrankom Turkušić,te da je 
pristala da plaća rate po 400 KM do dobitka otpremnine i da je potrebno da se 
napravi ugovor sa notarom.Usvaja se jednoglasno 
 
 
AD/6:Muhamed Papić i Muhamed Suljović izvještavaju o poslijednjem sastanku 
CO SBHT ,kako nismo ni ovaj put dobili zapisnik sa sjednice,kako je advokat 
Jogić obišao sve IO OSO-e,o UNIGLOBAL i troškovima CO u protekloj godini. 
O produženju ugovora sa Triglav osiguranjem na 3 mjeseca,te da se govorilo o 
planu prihoda za 2015.god i planu varaćanja duga OSO DSA  CO SBHT od 200 
000 KM.Suljović obješnjava nebuloznost tog plana. 
Informišu o Izvještaju Fikreta Alića iz SSSS BIH kako je neshvatljiv i kako je 
navedeni kritikovao rad IO OSO DSA. 
 
AD/7:Papić Informiše kako su se papiri predali knjigovođi.  
 
AD/7-1: Predlaže se pomoć za nastardale u klizištima u Kaknju da se 
unesrećenim pošalju paketi u vrijednosti po 200 KM,za realizaciju predlažu se 
:Dževad Smajlović,Đogić Denis i Selimović Senad.Jednoglasno usvojeno. 
 
AD/7.2: Postavljaju se pitanja vezano za prevoz dok je uposlenik na bolovanju ,Ena 
Babič Čečo objašnjava opravdanost postupanja u BH Telecomu. 
 
AD7-3:Predlaže se da član komisije za pomoć radnicima umjesto Vasvije Korić Bude 
njena zamjena Azra Orman.prijedlog jednoglasno usvojen. 
 
AD/7-4:Predlaže se novčana pomoć od po 1000 KM Denisu Subašiću i Enisi 
Ganić zbog bolesti njihove djece. 
 
AD/7-5:Zaključci i pitanja IO OSO DSA  CO SBHT su:Sta če se poduzeti po 
pitanju tužbe 5 %?Da se izvrši korekcija punomoći za isti predmet,Da li da nas 
zastupa samo advokat Jogić,da se ubuduće zapisnici CO SBHT opširnije 
zapisuju i da se CO izjasni o spornom pismu. 
 
Zapisnik je sačinjen na osnovu djela audio zapisa koji se nalazi na CD-u  i pohranjen 
je u arhivi OSO DSA. 
 
 
  PREDSJEDNIK    OSODSA                                            ZAPISNIČAR 
 
  __________________________                      ___________________________ 
  PAPIĆ MUHAMED                                                          KORIC EMIR 


